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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA 

FACULTAT DE BIOCIÈNCIES CELEBRADA EL 13 DE MARÇ DE 2013 

 

A Bellaterra, a les 12:05 hores del dia 13 de març de 2013, es reuneix la Junta 

Permanent de la Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del 

Degà, actuant de fedatari el Secretari de la Facultat i amb l'assistència dels següents 

membres de la Junta: 

 
Aluja Paris, Maria Pilar 

Barbadilla Prados, Antonio 

Barragán Leiva, Anna 

Cabré Fabré, Oriol 

Gaju Ricart, Núria 

García del Pino, Fernando 

Gunsé Forcadell, Benet 

Hervás Sánchez, José Pablo 

Hidalgo Pareja, Juan 

Itarte Fresquet, Emili 

Llagostera Casas, Montserrat 

Luquín Fernández, Marina 

Llugany Ollé, Mercè  

Mallorquí Graupera, Montserrat 

Martí Clúa, Joaquim 

Martínez Perea, Vicente 

Montpeyó García-Moreno, David 

Moraira Reina, Trinidad 

Ortiz de Zugasti i Carrón, Nilo  

Palacio Cornide, José Ramón (en lloc de 

Martínez Ramírez, Paz) 

Piñol Ribas, Jaume 

Ponte Marull, Inmaculada 

Poschenrieder i Wiens, Charlotte 

Santamaria del Campo, Sergi 

Sebastián Pérez, Rosa Maria (en lloc de 

Ortuño Mingarro, Rosa) 

Sors Villanueva, Iolanda 

Subirà i de Galdàcano, Maria Eulàlia 

Vendrell Roca, Josep 

Villegas Hernández, Sandra 

Xamena López, Noel 

 

Excusen assistència: 

Nogués Sanmiquel, Carme 

 

 

S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, essent les 12:05 h, amb el 

següent ordre del dia: 

1. Aprovació, si s'escau, de l'acta de la reunió anterior. 

2. Informe de l'equip de deganat. 

3. Calendari d’implementació del pla docent i aprovació del calendari acadèmic 13-14. 

4. Informe de seguiment del centre, curs 2011-12. 

5. Afers de tràmit. 

6. Torn obert de paraules. 
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1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la darrera Junta Permanent. 

El secretari demana la inclusió de Dr. Juan Hidalgo que es va ometre en la llista d'assistents a 

la darrera Junta Permanent. 

Sense oposició, s'aprova per assentiment. 

 

2.- Informe de l'equip de deganat. 

Qüestions generals. 

- El degà agraeix la participació en les jornades de portes obertes i recorda la propera 

celebració d’el Saló de l'ensenyament, fira de màsters i postgraus i la fira de la 

ciència. Es disculpa per la possible falta de difusió i explica la necessitat d'assolir una 

participació donada la importància de fer visible la nostra Facultat i agraeix 

expressament l'esperit de participació de la Unitat de Microbiologia. 

- Recorda la presentació del model de dedicació docent i fa un resum de l'estat en que 

es troba. Explica que malgrat que el 15 de febrer es va dir en CPA que estava gairebé 

llest, encara no se sap res i remet al Claustre d’Universitat on possiblement es farà 

una presentació genèrica. 

Futur reglament del CEBIO. 

El degà fa una introducció amb una breu història del procés.  

- L’estudiant David Monpeyó fa una exposició del que és el Consell d'Estudiants i les 

tasques que s'han dut a terme i l'estat actual de la qüestió, expressant que s'ha 

entregat a deganat un esborrany del reglament del CEBIO i de cóm s'ha dut a terme 

el procés i la filosofia del mateix. També explica que s'ha demanat una modificació 

del reglament de la Facultat per a introduir un representant que faci d'intermediari 

entre el Consell i la Facultat. 

- Respon el degà expressant la voluntat de col·laboració del deganat. Explica que es 

tracta d'un òrgan autònom de representació i interlocució dels estudiants  que 

expressa la voluntat de diàleg. Explica que des del deganat es faran unes 

consideracions que es remetran al Consell. També explica que aquesta proposta de 

reglament es remetrà al Gabinet Jurídic juntament amb la sol·licitud d'esmena en la 

representativitat en el reglament de la Facultat, tot dient que des de l'equip es 

consideren correctes. També explica que hi ha pendent la inclusió del gestor 

acadèmic i la redefinició dels òrgans de representativitat i que es portarà a la propera 

Junta de Facultat abans de l'estiu. 

- Explica l'existència de l'esborrany de la carta de drets i deures i que s'està considerant 

el seu contingut. 

Àmbit econòmic. 

- No hi ha novetats significatives des de la darrera junta. Cita un paràgraf de la darrera 

acta del CE on es manifesta la creació d'un superàvit de cara al proper curs i que no 

hi ha rebaixa en la distribució descentralitzada. Aquesta previsió pressuposa que la 

Generalitat mantindrà les inversions i no les reduirà, tot i que hi ha una gran 

intranquil·litat sobre els pressupostos de la Generalitat, la qual depèn de les 

consideracions del govern central. Explica els avantatges i inconvenients de les 

decisions i la inquietud que genera aquesta indefinició. 
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- En referència al deute reconegut per la Generalitat explica que encara no s'ha 

retornat, tot i les promeses fetes. 

- Explica que la liquidació de l’exercici anterior està aprovada i tancada. 

- Fa referència als romanents i explica que en la darrera Junta Permanent es va 

considerar que les justificacions correctes permetrien el retorn del 50, 70 ó 100%, tot 

i que només s'ha incorporat el 70% en espera de les possibles al·legacions, que es va 

perllongar fins al 30 de juny. Mentre tant s'ha creat un fons de contingència. El total 

de romanents és d'uns 14 M€, i essent el 30% encara no reemborsat d'uns 4M€. 

Donat que la UAB està comptant amb la devolució d'uns 2M€, demana que es facin 

totes les reclamacions possibles evitant utilitzar el capítol "altres" per a evitar la seva 

desestimació. 

Comissió de Personal acadèmic. 

- El degà informa dels canvis i reestructuracions de l'equip de govern donada la 

renúncia del Dr. Jordi Barbé. Manifesta la voluntat de col·laboració amb el nou equip 

gestor i demana que quedi constància del dolor i decepció per aquesta renúncia així 

com de la voluntat de mantenir la lleialtat institucional. 

- En referència a la contractació de PDI no hi ha massa novetats. Informa que en la 

propera CPA s'aprovarà la convocatòria de PIFs i que la Serra-Hunter II ja ha sortit. 

- En referència a la programació de l'any vinent, s'ha enviat al vicerectorat la previsió 

en funció de la matrícula i explica que el VR de programació acadèmica té pensat 

enviar una TPD de forma que augmenti la transparència de programació i tingui en 

compte tots els factors. 

- Explica diferents projectes de la Conselleria, fent esment les possibles titulacions i 

graus conjunts, com el pintoresc PPE (Politics, Phylosophy and Economics) de 

l'Aliança de les 4 Universitats. Esmenta el recel amb el que es veu aquesta titulació 

des de la UAB. 

- Sobre la vaga del 28 de febrer explica l'ampli resó a la Facultat i els greus incidents, 

especialment en l'edifici B que va provocar una reunió dels representants de Centres 

amb la Vicerectora per parlar de la gestió dels incidents. Entre les propostes hi va 

haver la de permetre l'entrada de la policia, la qual cosa es va desestimar per 

perillosa. En aquesta reunió es va demanar que davant de denúncies substanciades 

s'arribés a les darreres conseqüències. 

- Fa referència a la comunicació del vicerectorat en relació a la vaga i explica que es 

va demanar a la vicerectora que els comunicats no han de traslladar les 

reivindicacions dels òrgans convocants. En resum fa palesa la falta d'oportunitat del 

missatge. 

- Normativa del TFG. Explica que encara no està acabada. Es presentarà els 

documents definitius a la propera permanent. 

-  Explica la proposta del Departament d'Enginyeria Química de canviar el nom per 

Departament. d'Enginyeria Química, Biològica i Ambiental i que s'obre un debat 

amb els departaments i caps d'unitat que s'haurà d'estendre a tots els membres del 

professorat. 

- Fa esment als canvis en els horaris de Gestió Acadèmica que asseguren una franja 

suficient tant pel matí com a la tarda i també fa esment a la reestructuració de l'horari 

del PAS. 
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- Explica el curs sobre línies d'empreneduria en alimentació, etc i anima als grups de 

recerca a enviar-hi els seus investigadors. 

S'obre un torn de paraules 

La Sra. Anna Barragán explica els canvis en els horaris del PAS, especialment en el que 

fa referència a la disponibilitat dels laborants de cara a la cobertura de les pràctiques i 

comenta que enviarà la informació pel que respecta als tècnics individuals i explica 

els marges de flexibilitat, fent èmfasi que els divendres a partir de les 14h no hi ha 

obligació de cobrir la franja i que en cas de necessitat s'ha d'acordar amb el tècnic 

corresponent. Acaba fent un aclariment de les diferents franges de flexibilitat. 

La Dra. Luquin comenta que en el treball de TFG es va introduir una modificació de la 

normativa en relació a l'anglès i fa un parell de preguntes relacionades. 

L’estudiant Nilo Ortíz de Zugasti fa referència a la vaga d'estudiants. Demana 

discriminar els tres tipus d'estudiants en funció de la seva actitud en front la vaga. 

Esmenta que les formes no treuen el dret a la reivindicació i demana que el 

professorat tingui en compte les actituds positives d'alguns estudiants. 

La Dra. Pilar Aluja demana rebre la informació sobre la política de professorat i demana 

quí pot cridar a la policia. El degà li contesta que la UAB té un estatus diferents i que 

és únicament potestat del rector cridar-la. 

En referència a la intervenció de la Dra. Aluja, la Dra. Llagostera explica que els caps 

d'unitat ja tenen el calendari d'entrevistes amb el Vicerectorat i les directrius actuals, 

tot i que encara no han estat aprovades, però que sembla que les mesures no 

s'aplicaran fins al curs vinent. La Dra. Aluja li contesta fent algunes puntualitzacions 

i diu que el Vicerector Dr. Donaire no ho ha parlat encara amb els caps de 

departament. 

La Dra. Llagostera manifesta el seu acord amb que la universitat no s'ha de posicionar i 

el seu acord amb que s'ha de gestionar les situacions potencialment perilloses i s'ha 

d'articular algun tipus de recurs per a evitar mals majors. Finalment, comenta el 

canvi de nom del Departament d'Enginyeria Química i demana quin és el procés que 

s’ha de seguir per a fer les al·legacions.. 

El degà contesta i demana disculpes a la Dra. Luquín i explica el procés que ha portat a 

les modificacions del TFG en relació a la necessitat de reconèixer les competències 

en llengua anglesa, tot i que no implica desavantatges pels alumnes que optin per a 

no utilitzar la llengua anglesa i que no cal fer la defensa en anglès encara que el 

pòster es faci en aquesta llengua. En resum, explica que la utilització és optativa i no 

obligatòria. 

En resposta a l’estudiant Nilo Ortiz de Zugasti li explica que està d'acord amb que es 

pugui expressar reivindicacions, que el respecte a les reivindicacions no treu que se 

segueixi un comportament respectuós i que la institució ha de mantenir la neutralitat. 

En resposta a la Dra. Aluja explica que el que s'ha enviat és únicament una guia i que 

s'ha enviat la revisió corresponent de la programació feta per la Dra. Núria Gaju als 

coordinadors i quines dades s'han enviat. Agraeix la informació proporcionada per la 

Dra. Llagostera en el sentit de que la programació serà semblant a l'actual. També fa 

unes consideracions al que ha comentat la Dra. Llagostera. 
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En resposta al procediment referent al canvi de nom del Departament d’Enginyeria 

Química, només es portarà endavant si no hi ha forta oposició per part de les 

facultats de Ciències i Biociències.   

 

3.- Calendari d’implementació del pla docent i aprovació del calendari acadèmic 13-14. 

- El degà mostra els calendaris i explica que encara no hi ha un calendari de la UAB, tot i que 

la proposta que es s'ha presentat per a la Facultat està d'acord amb el calendari que es 

proposa per part de la UAB i que és d’imminent aprovació. També justifica la necessitat de 

començar el dia 9 de setembre per a encabir totes les setmanes necessàries en funció dels 

dies hàbils disponibles. També esmenta l'acord amb Ciències sobre els actes de St. Albert i 

informa que el dijous 7 de novembre serà la festa major de la UAB, de forma que les classes 

s'aturaran a les 13 h. També explica que la festa de la facultat no apareix en el calendari, ja 

que es volia utilitzar el 2 de maig que finalment s'ha agafat per la UAB com a dia d'estalvi. 

Demana mantenir el calendari sense modificacions perquè modificar dates implica greus 

problemes logístics. 

- La Sra. Trinidad Moraira fa una breu explicació del calendari d'implementació del pla 

docent que és glossat pel degà. 

- L’estudiant Nilo Ortiz de Zugasti comenta la festa major i el seu temor que finalment la 

festa s’estengui a tot el dia, i el degà li explica que no sembla haver voluntat de canviar-ho. 

- La Dra. Aluja pregunta sobre la situació de les assignatures optatives no ofertades i si 

s'enviarà als caps de departament i el Fran li respon que el dia 1 d'agost s'enviaran. El degà 

li respon que s'informarà del procediment que se seguirà. 

- La Dra. Llagostera manifesta que la no programació d'una festa de facultat pot no ser entesa 

pel col·lectiu de professorat. El degà li explica que la Universitat tenia previst fer festa el 23 

de juny (dilluns) però que això porta problemes en la programació d'exàmens i proposa el 

10 de juny. S'aprova per assentiment.  

 

4.- Informe de seguiment del centre, curs 2011-12. 

- El secretari fa una breu explicació i el degà postil·la i explica que és informatiu..  

 

5.-  Afers de tràmit. 

- No n'hi ha 

 

6.- Torn obert de paraules. 

- La Dra. Sandra Villegas explica que hi ha poca consideració sobre el professorat que 

treballa els divendres per la tarda, especialment en referència a les tasques de manteniment. 

Li respon la cap de l’Administració de Centres que l'actuació esmentada requeria molts dies 

i per això va afectar un divendres per la tarda. El degà coincideix amb la Sra. Barragán que 

es va enviar un correu previ d'avís i demana disculpes pels inconvenients.  

 Sense cap intervenció, les modificacions s'aproven per assentiment. 

Sense cap més intervenció, s'acaba la sessió essent les 13:57  hores. 
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Vist-i-plau. 

 

 

 

 

Degà       Secretari 


